
Rada Gminy Siedlec 

Radni - Sesja 

Protokół nr XIV/2025 

XIV Sesja w dniu 25 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:53 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Szymon Śliwiński 

2. Zygmunt Adamski 

3. Andrzej Kaźmierczak 

4. Adam Kupś 

5. Marcin Michalski 

6. Damian Nowak 

7. Renata Piątyszek 

8. Wojciech Piątyszek 

9. Katarzyna Pluskota 

10. Sławomir Rogozinski 

11. Daniel Sobel 

12. Teresa Sobkowiak 

13. Krzysztof Stachowiak 

14. Przemysław Strażyński 

15. Patrycja Zys 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei   - Wójt Gminy 

2. Damian Wita    - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska    - Skarbnik Gminy 

4. Joanna Domin    - Sekretarz Gminy 

5. Hieronim Birk    - Członek Zarządu Powiatu 

6. Adam Kasprzyk    - Radny Rady Powiatu 

7. Krzysztof Piasek    - Przewodniczący Związku 

       Międzygminnego „OBRA” 

8. Agnieszka Kasperczak   - Kierownik Referatu Infrastruktury,  

       Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

9. Patrycja Ciesielska    - Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, 

       Planowania Przestrzennego, Działalności 

       Gospodarczej i Ochrony Środowiska 

10. Agnieszka Ciesielska   - p.o. Dyrektora Gminny Zespół Obsługi 

        Ekonomiczno Administracyjnej Szkó

       i Placówek 

11. Daria Sarnowska    - obsługa prawna 

12. Sołtysi  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Siedlec Andrzej 

Kaźmierczak serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż  



w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

  Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Siedlec A. Kaźmierczak, 

który został przyjęty poprzez aklamację. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Siedlec. 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy Siedlec  

A. Kaźmierczak  informując,  że  do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi, ani uzupełnienia. 

 Protokół odzwierciedla przebieg sesji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Siedlec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

  W wyniku głosowania protokół z XIII sesji Rady Gminy Siedlec został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

  W punkcie tym głosu nie zabrano. 

 

 

5. Informacja z prac międzysesyjnych: 

 

  W punkcie tym głos zabrali kolejno Wójt Artur Walczak-Mortezaei, który następnie 

oddał głos Kierownikowi Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Agnieszce Kasperczak, oraz Zastępcy Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania 

Przestrzennego, Działalności Gospodarczej i Ochrony Środowiska Patrycji Ciesielskiej, 

Przewodniczący stałych komisji, oraz Przewodniczący Rady Gminy Siedlec. 

 

 

a) Wójta Gminy Siedlec, 

 

  Wójt Artur Walczak- Mortezaei przedstawił sprawozdanie z prac międzysesyjnych. 

Sprawozdanie zawiera informację na temat odbytych spotkań, podpisanych umów, odbytych 



imprez sportowych i kulturalnych. Sprawozdanie z działań międzysesyjnych z referatu 

infrastruktury przedstawiła Pani Agnieszka Kasperczak – Kierownik Referatu. Zaraz po niej 

głos zabrała Pani Patrycja Ciesielska Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania 

Przestrzennego, Działalności Gospodarczej i Ochrony Środowiska która poinformowała  

o ilości wydanych wniosków i decyzji z dot. warunków zabudowy terenu.  

 Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Agnieszka Kasperczak 

- Patrycja Ciesielska 

 

 

b) Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

 

  W punkcie tym przebieg spotkań w okresie międzysesyjnym przedstawili kolejno: 

- Krzysztof Stachowiak   - Przewodniczący Gospodarki Komunalnej, 

        Rolnictwa i Porządku Publicznego 

- Wojciech Piątyszek    - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Damian Nowak    - Zastępca Przewodniczącego Komisji  

       Oświaty Kultury, Sportu, Zdrowia 

        i Pomocy Społecznej 

- Zygmunt Adamski    - Przewodniczący Komisji Skarg,  

       Wniosków i Petycji, 

- Renata Piątyszek    - Przewodnicząca Komisji Budżetu  

        i Finansów 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Stachowiak 

- Wojciech Piątyszek 

- Daniel Sobel 

- Zygmunt Adamski 

- Renata Piątyszek 

 

 

c) Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

 

  Ustne sprawozdanie z prac międzysesyjnych złożył Przewodniczący Rady Andrzej 

Kaźmierczak. 

 

 

6. Informacja o bieżącej działalności Związku Międzygminnego „OBRA”. 

 

  W tym miejscu Przewodniczący poinformował, iż Przewodniczący Związku Krzysztof 

Piasek w tym momencie nie może być na obradach, jednak jeszcze dziś dojedzie. 



  W związku z powyższym Przewodniczący wniósł o przejście do kolejnego punktu w 

porządku obrad. Dot. Podjęcia uchwał. 

  Na początku swej wypowiedzi Pan Piasek przedstawił Wysokiej Radzie oraz 

zebranym osobom informację z bieżącej działalności Związku Międzygminnego „OBRA”, 

oraz poinformował o tym, jak wygląda przyszłość w Związku.  

  Pan Piasek zaznaczył, iż ten rok jest rokiem specyficznym z punktu widzenia 

gospodarki odpadowej, co związane jest z ciągle zmieniającą się datą wejścia w życie 

systemu kaucyjnego. Wprowadzenie go przyniesie ogromne zmiany w ekonomice 

dotychczasowej działalności całego systemu gospodarowania odpadami. W związku z 

powyższym będzie to więcej kosztowało gminy, jak i lokale handlowe, które są zobowiązane 

do wprowadzenia tego systemu.  

  Pan Piasek poinformował także, iż w 2025 roku wprowadzono obowiązek wspierania 

przez przede wszystkim PSZOK-i i nie tylko tekstyliów i odzieży. Tu Pan Krzysztof 

przypomniał, iż Związek czyni to już od 6 lat poprzez system pojemników PCK i to zostanie 

podtrzymane. Pojemniki z POSZOK-u w Siedlcu i Przemęcie zostały usunięte bez wiedzy 

Związku. Wszystkie one wrócą na swoje miejsce.  

Pan Piasek zaznaczył także, iż odzież zgromadzona w pojemnikach PCK nie jest 

odpadem, natomiast oddawana w PSZOK-u już tak. Różnica jest taka, że jeżeli jest odpad 

będą ponoszone koszty zagospodarowania, które nie były ponoszone do tej pory. Zwiększa 

się także zakres oddawanych rzeczy o tekstylia tj. np. tekstylna torba, buty, torby skórzane, 

prześcieradła, pościele, pierzyny, kołdry itp.  

Od stycznia 2025 pojawiła się także selektywna zbiórka odpadów poremontowych. Do 

tej pory wszystko to było pod jednym kodem i przyjmowano wszystko. W tym momencie 

musi to być posegregowane na 6 frakcji. Rodzaj odpadu wiąże się z ceną, jaką Związek musi 

płacić za tego rodzaju odpady.  

Kolejnym tematem jaki został poruszony przez Pana Krzysztofa Piaska było dążenie 

do tego, aby osiągnąć w systemie zagospodarowania odpadami tzw. poziomy odzysku i 

recyklingu, czyli przekazanie do ponownego użycia jak największe ilości tego, co zostało 

zebrane w ramach selektywnej zbiórki. Dlatego też potrzeba jest wprowadzenia ustawy o 

odpowiedzialności producenta oraz postępowanie zgodnie z wytycznymi jakie zostały 

ustalone w ustawie o odpadach.  

Wszystkie działania, jakie były podejmowane w ubiegłym roku po analizie pod kątem 

ilości ton czy kilogramów zebranych na jednego mieszkańca prowadzą do tego, że jesteśmy 

bardzo blisko spełnienia kryterium dotyczącego osiągnięcia poziomu odzysku recyklingu, 

które w stosunku do ubiegłego roku wzrosło o 10%  i o tyle samo wrośnie w tym roku. Pan 

Piasek zaznaczył, iż w tym roku będzie duży problem aby sprostać kryteriom. Nie wykazanie 

wskaźnika wiąże się z potencjalnymi karami, jakie mogą zostać nałożone. 

Poruszony został temat cen na zagospodarowaniu odpadów komunalnych 

zmieszanych. Tu Pan Piasek zwrócił uwagę, iż w roku 2024 ceny te uległy obniżeniu, jednak 

w tym roku po otwarciu ofert przetargowych ceny te wzrosły.  Na chwilę obecną pozostały 

jeszcze dwa przetargi do otwarcia. Pan Piasek zwrócił także uwagę na niepokojącą rzecz 

związaną z ilością firm, które przystępują do przetargów. Jest ona o wiele mniejsza niż w 

latach ubiegłych.  



Przewodniczący Związku poinformował także o prowadzonych rozmowach 

dotyczących przyłączenia się do Związku miejscowości z sąsiedniego Województwa 

Lubuskiego. Już w samym Sulechowie znajduje się instalacja, która posiada wszystkie 

decyzje do przetwarzania tego rodzaju odpadów, które posiadamy. 

Związek Międzygminny „OBRA” jest także członkiem Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Komunalnych Związków Gmin i są poczynione starania, aby na początku 

kwietnia zaprosić na spotkanie Panią Wiceminister Klimatu Środowiska wraz z członkami 

Sejmowej Komisji oraz Komisji Senackiej ds. gospodarowania odpadami.  

Po przedstawieniu informacji na temat bieżącej działalności Związku Pan Piasek 

odniósł się do 3 kwestii: 

1. Wyroby zawierające azbest – Narodowy Fundusz ma linie, które posiadają środki 

na zabezpieczenie zadania. Tu Pan Przewodniczący zaznaczył, że duża część 

funduszy przeznaczana jest na tereny popowodziowe. Nabór wniosków w Związku 

zaczął być prowadzony jeszcze przed ogłoszeniem przez Wojewódzki Fundusz 

naboru wniosków. Wstępnie miał on być ogłoszony na przełomie stycznia i lutego, 

a w tym momencie jest informacja o drugiej połowie. Na tą chwilę Związek jest 

już przygotowany na informację o rozpoczęciu naboru. Z Gminy Siedlec wpłynęło 

80 wniosków na ponad 150 ton azbestu.  

2.  Wsparcie usuwania folii rolniczej – Pod koniec grudnia ubiegłego roku Minister 

Rolnictwa wystąpił do Ministra Klimatu i Środowiska o kontynuowanie programu 

pilotowego pod nazwą „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej”. Pan Piasek poinformował, iż Narodowy 

Fundusz nie planuje uruchomienia nowego naboru w ramach w/w programu. 

Środki na ten cel nie są zabezpieczone.  

3. Kwestia odbioru bezpośrednio z nieruchomości odpadów typu BIO – w tym 

temacie Przewodniczący wyjaśnił, iż definicja bioodpadu uległa zmianie. Aktualna 

nazwa to odpady biodegradowalne. Prędzej dzielono to na bioodpady i odpady 

tzw. zielone. Bioodpadami były m. in. odpady kuchenne, a odpadami zielonymi 

trawy, drzewa itp. Poprzednio za te odpady Związek płacił więcej niż za odpady 

komunalne zmieszane. Sprawa oparła się o Naczelny Sąd Administracyjny, jednak 

jak poinformował Pan Piasek sprawa została przegrana. Na najbliższym 

posiedzeniu Zarządu planowane jest podjęcie aktów prawa miejscowego, które 

umożliwią wprowadzenie zbiórki bezpośrednio z nieruchomości. Różnica w cenie 

pomiędzy osobami, które podejmą się kompostowania, a które nie będą tego robiły 

będzie dosyć znacząca. Jeżeli chodzi o Gminę Siedlec, to ulgi uprawnionych jest 

92% mieszkańców. Związek zakłada, iż nie wszyscy będą chcieli skorzystać z ulgi 

i przyjął szacunkowo ok 15% jakie będzie obsługiwane. To właśnie będzie miało 

wpływ na różnicę.  

Po omówieniu powyższego tematu Przewodniczący Związku Krzysztof Piasek 

poprosił o zadawanie pytań. 

Pytania zadawali kolejno: 

- Wiceprzewodniczący Szymon Śliwiński w temacie odpadów bio czy jest podział na gminy 

wiejskie i miejskie.  



W odpowiedzi Pan Piasek poinformował, iż wszystko co jest w zakresie gospodarki 

odpadowej jest regulowane przepisami, z zgodnie z którymi Związek postępuje. Od roku 

2013 oplata za gospodarowanie odpadami jest quasi podatkiem tj. opłatą lokalną, która 

podlega ordynacji podatkowej. W związku z tym rodzi to określone konsekwencje dla tych 

osób, które nie chcą lub unikają wnoszenia opłaty.   

Pan Śliwiński chciał dowiedzieć się, jaka jest różnica pomiędzy gminą wiejską i miejską. 

Pan Krzysztof odpowiedział, iż przepisy tego nie rozróżniają. Wszystkie traktowane są 

jednakowo.  

Wiceprzewodniczący dopytywał, czy jest lub nie jest to na naszą korzyść.  

Dla porównania Przewodniczący Związku przytoczył przykład ul. Garbarskiej w Wolsztynie, 

która liczy ok 1300 mieszkańców i posiada dwa gniazda recyklingowe z miejscowością tej 

samej wielkości. W obszarach miejskich powstaje zdecydowanie więcej odpadów. 

Kolejne pytanie Wiceprzewodniczącego odnosiło się do tekstylii. W odniesieniu do słów 

Przewodniczącego Związku Pan Szymon chciał wiedzieć, czy nie ma obaw, że do 

pojemników PCK nie będą trafiać nieodpowiednie materiały. 

Pan Krzysztof odpowiedział, iż w tym temacie to wszystko zależy od kwestii zachowania 

mieszkańców. Ile będzie oddawane i co z tego będzie nadawało się do ponownego użytku. 

Wszystko winno się okazać w przeciągu roku. Przewodniczący Związku poinformował także, 

iż wiele osób chciałoby oddawać rzeczy w dobrym stanie do dalszego użytku.  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Daniel 

Sobel pytał o kwestie osób uprawnionych i nieuprawnionych w kwestii bio odpadów, co ona 

oznacza. 

Przewodniczący Związku udzielając odpowiedzi poinformował, iż zgodnie z zapisami w 

ustawie  uprawnionymi do skorzystania z ulgi są osoby mieszkające w budynkach 

jednorodzinnych. Mogą to być tj. m.in. bliźniaki, czy szeregowce. Nieruchomości wyraźnie 

wyszczególnione poszczególne nieruchomości i każda z nich posiada swój pojemnik. Osoby 

nieuprawnione to mieszkańcy budynków wielolokalowych.  

Kolejnym poruszonym tematem przez Pana Sobla była jakość dostarczanych worków. Pan 

Piasek odpowiedział, iż zmienił się ich dostawca i na ten moment nikt nie zgłaszał uwag. 

Jednocześnie Pan Krzysztof poinformował, iż został napisany wniosek do narodowego 

Funduszu o to, aby przy udziale środków dotacyjnych zostały zakupione pojemniki 240 

litrowe do plastiku, 120 litrowe do makulatury, oraz brano pod uwagę pojemniki na popiół.  

Trzeba jednak czekać na pojawienie się środków. Celem tego jest odejście od worków biorąc 

pod uwagę, iż opakowania plastikowe mają przejść w system kaucyjny. Będzie to ok 20% 

opakowań, które będzie można zwracać w sklepach, które będą uprawnione do ich odbioru w 

cenie 0,50 zł.    

Trzecim pytaniem było to, czy można się spodziewać, że pojemniki na odzież z innych firm 

znikną z ulic. 

Pan Krzysztof odpowiedział, iż nie można się tego spodziewać, gdyż każdy, kto jest 

właścicielem nieruchomości może zawrzeć umowę z firmą taką jak m.in. PCK na zbiórkę 

odzieży. Na skutek działań Regionalnej Izby Obrachunkowej Związek musiał znaleźć 



rozwiązanie co do pojemników, jakie były w gniazdach recyklingowych z uwagi na 

stwierdzenie, iż tekstylia nie były enumeratywnie wymienione, w tym co zawiera się przez 

PSZOK i selektywną zbiórkę. W związku z faktem, iż znajdowały się one w pasie drogi 

podlegały pod ustawę o drogach i trzeba było za to płacić. Dlatego też teraz Związek będzie 

odpowiadał tylko za to, co zostanie zgromadzone na PSZOK-ach.  

- Radny Adam Kupś pytał, czy Związek ma wpływ na ilość kontenerów na odzież od PCK. 

Radny zaznaczył, iż w większości miejscowości jest po 1 kontenerze, który szczególnie w 

okresach przejściowych bardzo szybko się zapełnia, co powoduje, iż dużo kartonów z odzieżą 

znajduje się wokół kontenera. Pan Kupś sygnalizuje to dzwoniąc pod nr podany na 

kontenerze, jednak trzeba długo czekać na odbiór odzieży.  

Pan Krzysztof Piasek odpowiedział, iż Związek nie ucieka od utrzymywania kontaktów z 

operatorem, który opróżnia kontenery oraz razem współpracują. Dlatego też, jeżeli będzie 

zachodzić konieczność postawienia dodatkowego kontenera i miejsce, gdzie miałby być on 

ustawiony nie jest czymś, co jest pasmem drogi to można zaproponować ustawienie. 

Jednocześnie Przewodniczący poinformował, iż należy liczyć się z faktem, iż czasem odzież 

leży pod kontenerem na skutek włamań i przebierania w nich. Mogą zdarzać się też tzw. 

podrzuty. Związek może pomóc w tym, aby pojemników znalazło się więcej, warunkiem 

jednak jest zgoda drugiej strony.  

- Sołtys Jadwiga Hirt pytała o to, czy wszyscy muszą oddawać odpady bio i jak często będą 

one odbierane.  

W odpowiedzi Przewodniczący Związku poinformował, iż zgodnie z ustawą od kwietnia do 

października niekompostowane odpady bio powinny być odbierane raz w tygodniu. Jeżeli 

chodzi o pozostałe miesiące to odbiór winien odbywać się raz na dwa tygodnie. Związek 

chce, aby kompostowanie opłacało się mieszkańcom. Osoba, która kompostuje odpady będzie 

miała możliwość sama przywieźć je na POSZK. W momencie, gdy mieszkaniec posiada 

kompostownik, nie musi płacić za odpady. Wystarczy wypełnić nową deklarację.  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Daniel 

Sobel dopytywał, czy po złożeniu deklaracji przez mieszkańca o składowaniu bio będzie to w 

jakiś sposób weryfikowane.  

Przewodniczący Związku potwierdził, iż kontrole są już przewidziane w planie. W 

wyznaczonych miesiącach pracownicy Związku będą sprawdzali, czy w kompostownikach 

znajduje się to, co powinno. Operator w momencie odbioru pojemnika również powinien to 

sprawdzić. W regulaminie utrzymania czystości i porządku jest zawarte, iż w momencie, gdy 

pierwszy raz osoba zostanie odnotowana, że nie prowadzi segregacji otrzymuje tzw. „żółta 

kartkę”. Na podstawie wyroków Sądów Administracyjnych, które ukazały się w ostatnim 

czasie  wynika, iż w takim przypadku decyzja o podwyższeniu opłaty musi być wydana 

natychmiastowo. Taka opłata wynosi od dwu do czterokrotności kwoty zasadniczej, co będzie 

ustalane na zgromadzeniach związku.   

Drugim poruszonym tematem przez Pana Krzysztofa Piaska było pismo dot. selektywnej 

zbiórki w miejscowościach Siedlec, Reklin, Reklinek, Karna i Żodyń. Tu Przewodniczący 

Związku pokazał Wójtowi zdjęcie na telefonie komórkowym, zaznaczając, iż trzeba zwracać 

uwagę w szczególności na odpady poprodukcyjne, które przedsiębiorcy muszą wliczać w 

koszty, ponieważ inaczej płacą za nie mieszkańcy. 



- Wiceprzewodniczący Szymon Śliwiński wrócił do tematu azbestu prosząc o przybliżenie 

daty końcowej oraz poinformować, jakie kary będą groziły, gdy ktoś go nie zdejmie z dachu 

oraz jakie będą zagrożenia w przypadku samodzielnego jego usuwania i wyrzucania do lasu. 

Tu Pan Krzysztof Piasek poinformował, iż jest narodowy program usuwania wyrobów 

zawierających azbest, który rozpoczął się w 2009 roku, a jego zakończenie planuje się na ok 

2032, jednak istnieje możliwość, że zostanie on przedłużony.  

Co najmniej połowa wyrobów zawierających azbest została już usunięta.  

Na dzień dzisiejszy karą podlegają osoby, które usuwają eternit bez odpowiednich do tego 

uprawnień.  

- Przewodniczący rady Andrzej Kaźmierczak poruszył temat oddawania styropianu. 

Mieszkańcy nie wiedzą, gdzie mogą oddawać jego resztki. 

Tu Pan Krzysztof Piasek poinformował, iż styropian jest częścią tzw. poremontówki i z nią 

powinien być oddawany. Należy włożyć go do żółtego worka i jest on oddawany, jako 

tworzywo do utylizacji.  

Na zakończenie Przewodniczący Związku wystosował apel do Wysokiej Rady oraz osób 

zgromadzonych na sali, w temacie edukacji ekologicznej. Sołtysi, podczas organizacji 

festynów w swoich miejscowościach mogliby spróbować połączyć je ze zbiórką odpadów 

problemowych. Związek może w tym pomóc w zapewnieniu w tym zassie kontenerów, czy 

pojemników. Zadaniem Sołtysów byłoby dopilnowanie, aby w pojemnikach znajdowało się 

to, co powinno.  W ramach edukacji ekologicznej można także zrobić konkursy, w których 

ramach nagrody może ufundować Związek.  

Również Strażacy, jeżeli chcą sprzedawać zużyty sprzęt RTV i AGD mogą zgłosić się do 

Związku i uzyskać pomoc w kontakcie z odpowiednimi firmami. Związkowi zależy na 

kilogramach oddanych do recyklingu, które są zaliczane do poziomu recyklingu związanego z 

gminą.  

Na tym Przewodniczący Związku Międzygminnego „OBRA” Krzysztof Piasek zakończył 

swoje wystąpienie. 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do pkt. 8. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Piasek 

- Szymon Śliwiński  

- Daniel Sobel 

- Adam Kupś  

 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

  Wysoka Rada pochyliła się nad n/w uchwałami: 

 

a) zamian uchwały budżetowej na 2025 rok, 



 

  Tematyczne zagadnienie zostało omówione przez Skarbnik Natalię Babińską.  

Zmiany w budżecie dot. zarówno dochodów, jak i wydatków i wyglądają następująco: 

Dochody  

W dziale 750 - "Administracja publiczna" dokonano zmniejszenia dotacji celowej o kwotę 

319,00 zł zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.23.2025.2 z dnia 6 

lutego 2025 roku.  

W dziale 758 – "Różne rozliczenia" zwiększono plan dochodów o kwotę 86.521,55 zł.  

W rozdziale 75802 dostosowano klasyfikację w zakresie rozdziałów subwencji ogólnej oraz 

środków na uzupełnienie dochodów gmin, gdzie plan dochodów z dz. 758-75802-2920 w 

kwocie 8.875.642,12 zł z tytułu subwencji ogólnej przeniesiono do dz. 758-75834-2920, oraz 

plan dochodów z dz. 758-75802-2750 w kwocie 1.069.094,77 zł z tytułu uzupełnienia 

dochodów gmin przeniesiono do dz. 758-75835-2750, zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 

Finansów z dnia 13 grudnia 2024 r.  

W rozdziale 75814 zwiększono plan dochodów o kwotę 86.521,55 zł, wpłata środków 

finansowych niewykorzystanych w terminie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego.  

W dziale 852 - "Pomoc społeczna" dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 200,00 

zł z tyt. zwrotu nienależnie pobranych zasiłków stałych.  

W dziale 855 - "Rodzina" dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 5,00 zł z tytułu 

wpływu odsetek od świadczeń rodzinnych.  

W dziale 926 – "Kultura fizyczna" zwiększono plan dochodów o kwotę 6.600,00 zł z tytułu 

pomocy finansowej z Powiatu Wolsztyńskiego na dofinansowanie zadań w zakresie 

organizacji imprez sportowych, zgodnie  

z Uchwałą Nr XII/49/2024 Rady Powiatu Wolsztyńskiego z dnia 28.11.2024 r. 

Wydatki  

W dziale 600 - "Transport i łączność" dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 

66.478,45 zł.  

W rozdziale 60016 dokonano zwiększenie planu wydatków o kwotę 158.521,55 zł.  

Dokonano zmiany nazwy zadania z "Budowa chodnika na ul. Winnice w Kopanicy - projekt„ 

na: "Przebudowa drogi ul. Winnice w Kopanicy - projekt. Przeniesiono wydatki między 

zadaniami.  

Zwiększono wartość zadania "Przebudowa drogi gminnej 565545 w zakresie korekty łuków 

poziomych drogi w m. Wielka Wieś (łuk 1 i 2)„ o kwotę 180.000,00 zł. 

Zwiększono wartość zadania "Przebudowa drogi gminnej 565545 w zakresie korekty łuków 

poziomych drogi w m. Wielka Wieś (łuk 5 i 6)„ o kwotę 70.000,00 zł.  



Zmniejszono wartość zadania "Przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy - etap VI". 

Wprowadzono zmiany w WPF.  

Wprowadzono do budżetu zadanie „Przebudowa ul. Spacerowej z Żodyniu”. Zadanie zostało 

rozpoczęte w 2024 r. W roku 2024 została podjęta uchwała nr XII/57/2024 w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2024 określając 

termin realizacji 25 lutego 2025 roku. Ze względu na brak możliwości ukończenia 

dokumentacji projektowej na w/w zadanie w terminie (wniosek wykonawcy), podjęto decyzję 

o wprowadzeniu zadania do tegorocznego budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

W rozdziale 60095 dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 425.000,00 zł  

25.000,00 zł przeznaczono na przygotowanie Planu Mobilności Miejskiej dla Gminy Siedlec 

na lata 2025-2030.  

Wystąpiło zmniejszenie planu wydatków w kwocie 450.000,00 zł na zadaniu "Projekt ścieżki 

rowerowej relacji Siedlec-Stara Tuchorza„.  

Środki w kwocie 200.000,00 zł zostaną przekazane jako pomoc finansowa dla Powiatu 

Wolsztyńskiego na zadanie Budowa ścieżki rowerowej Siedlec-Stara Tuchorza - 

dokumentacja projektowa. Zostanie podjęta stosowna uchwała w tym zakresie oraz podpisana 

umowa.  

W dziale 750 - "Administracja publiczna„ dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

112.312,00 zł.  

Dokonano zmniejszenia wydatków z tyt. dotacji celowej o kwotę 319,00 zł zgodnie z pismem 

Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.23.2025.2 z dnia 6 lutego 2025 roku.  

W rozdziale 75023 dodano zadanie inwestycje "Modernizacja systemu IT w Urzędzie 

Gminy„ w kwocie 138.000,00 zł  

W dziale 801 - "Oświata i wychowanie" dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

10.369,00 zł.  

Zwiększono o 369,00 zł wartość zadania „Eko-edukacyjny plac zabaw przyjazny owadom z 

przestrzenią dla małego ogrodnika przy ZSPiP Chobienice„.  

Zwiększono wartość zadania „Wykorzystanie wód opadowych z dachów budynków 

użyteczności publicznej w SP Tuchorza„ o 168.000,00 zł.  

Zwiększono wartość zadania "Wykonanie prac budowlanych oraz nowej elewacji w zespole 

pałacowym w Belęcinie - wkład własny„ o 100.000,00 zł. Dokonano zapisów w WPF. 

Zwiększono wartość zadania „Wykonanie prac restauratorskich, konserwatorskich i robót 

budowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu - wkład 

własny„ o 28.000,00 zł. Dokonano zapisów w WPF.  

Zadanie "Modernizacja i rozbudowa ORLIKA Zespół Szkoły Podstawowej i Przedszkola w 

Chobienicach" w kwocie 400.000,00 zł przeniesiono do dz. 926-92601-6050 oraz zmieniono 

jego nazwę na "Modernizacja kompleksu sportowego "Moje boisko Orlik 2012" - kompleks 

w Chobienicach". Zmieniono wartość zadania w 2025 roku na 30.000,00 zł oraz termin 



realizacji. Dokonano zapisów w WPF. Celem zmiany jest możliwość złożenia wniosku o 

dofinansowanie.  

Zwiększono wartość zadania "Wykorzystanie wód opadowych z dachów budynków 

użyteczności publicznej w Siedlcu ul. Zbąszyńska 8„ o 114.000,00 zł.  

W dziale 851 – „Ochrona zdrowia” w rozdziale 85154-Przeciwdziałanie alkoholizmowi, 

wprowadzono paragraf 2710 jako dotacja na pomoc finansową dla Miasta Zielona Góra, na 

dofinansowanie działalności Izby Wytrzeźwień w kwocie 3.000,00 zł. W tej sprawie zostanie 

podjęta uchwała o pomocy finansowej a następnie zawarta umowa.  

W dziale 852 - "Pomoc społeczna" zwiększono plan wydatków o kwotę 200,00 zł z tytułu 

zwrotu dotacji oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem.  

W dziale 855 - „Rodzina" zwiększono plan wydatków o kwotę 5,00 zł zwiększając kwotę 

odsetek od dotacji oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem.  

W dziale 926 – „Kultura fizyczna” zwiększono plan wydatków o kwotę 36.600,00 zł.  

Z tytułu pomocy finansowej z Powiatu Wolsztyńskiego na dofinansowanie zadań w zakresie 

organizacji imprez sportowych, zgodnie z Uchwałą Nr XII/49/2024 Rady Powiatu 

Wolsztyńskiego z dnia 28.11.2024 r. i podpisaną umową zwiększono wydatki o 6.600,00 zł.  

Kwota 30.000,00 zł dotyczy zadania "Modernizacja kompleksu sportowego "Moje boisko 

Orlik 2012" - kompleks w Chobienicach". 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na Komisji Budżetu i Finansów, gdzie 

zostały jednogłośnie przyjęte pozytywnie.  

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zamian uchwały budżetowej na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XIV/66/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok została przyjęta jednogłośnie 



przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028, 

 

  Tu również głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając Wysokiej Radzie 

projekt uchwały. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028 zostały 

omówione podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 25 lutego 2025 r., dokonano następujących 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

1. Dochody ogółem zwiększono o 195 072,80 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 

108 551,25 zł, a dochody majątkowe zwiększono o 86 521,55 zł.  

2. Wydatki ogółem zwiększono o 195 072,80 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 

108 182,25 zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 86 890,55 zł.  

3. Wynik budżetu nie uległ zmianie.  

 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec obejmuje również zmiany w 

załączniku nr 2, które szczegółowo opisano poniżej.  

Do załącznika przedsięwzięć dodano następujące przedsięwzięcia:  

1. Modernizacja kompleksu sportowego "Moje boisko Orlik 2012" - kompleks w 

Chobienicach  

2. Przebudowa ul. Spacerowej w Żodyniu – projekt  

W roku 2024 została podjęta uchwała nr XII/57/2024 w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2024. Ze względu bark 

możliwości ukończenia dokumentacji projektowej na w/w przedsięwzięcie w terminie, 

podjęto decyzję o wprowadzeniu tego zadania do tegorocznego budżetu oraz Wieloletniej 

Prognozy finansowej. Limit na 2025 wynosi 86.521,55 zł. 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1. Wykonanie prac budowlanych oraz nowej elewacji w zespole pałacowym w 

Belęcinie; 

2. Przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy - etap VI; 

3. Wykonanie prac restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole 

Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu ; 

4. Poprawa efektywności energetycznej budynków oświatowych SP w Tuchorzy - etap 

II. 

Z załącznika przedsięwzięć usunięto następujące przedsięwzięcia: 



1. Projekt ścieżki rowerowej relacji Siedlec - Stara Tuchorza. 

Przedsięwzięcie zostało usunięte z WPF z uwagi na podjęcie uchwały o pomocy 

finansowej dla Powiatu Wolsztyńskiego na zadanie "Budowa ścieżki rowerowej Siedlec-Stara 

Tuchorza - dokumentacja projektowa„. 

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające 

względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z 

obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień. 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XIV/67/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028 została 

przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na zadanie pod nazwą "Budowa 

ścieżki rowerowej Siedlec - Stara Tuchorza - dokumentacja projektowa"  

  Tu także tematyczne zagadnienie zostało przedstawione przez Skarbnik Natalię Babińską 

oraz Wójta Artura Walczaka-Mortezaei. Projekt uchwały również został omówiony na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. 

Gmina Siedlec postanawia udzielić Powiatowi Wolsztyńskiemu pomocy finansowej 

na zadanie pod nazwą "Budowa ścieżki rowerowej Siedlec - Stara Tuchorza - dokumentacja 

projektowa".  



Całkowity koszt wynosi 200.000,00 zł. Środki w budżecie Gminy Siedlec zostały 

zabezpieczone na ten cel w rozdziale 60014 w paragrafie 6300.  

Szczegóły udzielenia i rozliczenia dotacji zostaną określone w umowie zawartej 

pomiędzy Gminą Siedlec a Powiatem Wolsztyńskim. Zadanie to należy do zadań własnych 

powiatu. 

Wójt w odniesieniu do uchwały, jaka została przyjęta przez Wysoką Radę 

poinformował, iż w powyższym temacie odbyło się spotkanie ze Starostą oraz Wicestarostą. 

Spotkanie miało na celu omówienie kwestii związanych z inwestycjami powiatowymi na 

terenie Gminy Siedlec. Podczas spotkania ustalono, iż łatwiej będzie procedować wtedy, gdy 

gmina podejmie stosowną uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla powiatu. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

- Artur Walczak-Mortezaei 

 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na zadanie pod nazwą "Budowa 

ścieżki rowerowej Siedlec - Stara Tuchorza - dokumentacja projektowa" .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIV/68/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na zadanie pod 

nazwą "Budowa ścieżki rowerowej Siedlec - Stara Tuchorza - dokumentacja projektowa" 

została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w 

2025 r., 

 

  Projekt uchwały został przedstawiony przez Sekretarz Gminy Joanne Domin. 

Powyższe zagadnienie także zostało omówione na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów.  

 



  Zapewnienie porządku publicznego i bezpieczeństwa mieszkańców oraz prowadzenie 

działań związanych z usuwaniem następstw nadużywania alkoholu poprzez przyjmowanie do 

Izby Wytrzeźwień w Zielonej Górze osób doprowadzonych do wytrzeźwienia z terenu Gminy 

Siedlec wymaga zawarcia umowy z Miastem Zielona Góra. W tym celu konieczne jest 

przekazanie Miastu Zielona Góra dotacji celowej na dofinansowanie zadań bieżących Izby 

Wytrzeźwień, tj. kosztów pobytu osób zatrzymanych z terenu Gminy Siedlec. 

Niewykorzystane środki dotacji celowej zostaną zwrócone gminie Siedlec do dnia 31 grudnia 

2025 r. 

Warunkiem podpisania umowy z Miastem Zielona Góra jest podjęcie przedmiotowej 

uchwały Rady Gminy Siedlec. 

Pani Sekretarz zaznaczyła, iż uchwała, jest odpowiedzią na prośbę Komendy 

Powiatowej Policji w Wolsztynie.  

  Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Domin 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w 2025 

r.,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIV/69/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

Wytrzeźwień w 2025 r. została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do 

protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

  

  W tym momencie na obrady Sesji dotarł Przewodniczący Związku Międzygminnego 

„OBRA”  Krzysztof Piasek.  

 

e) przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Siedlec „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025, 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Beata 



Wieczorek. Uchwała została omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej i została jednogłośnie zaopiniowana pozytywnie. 

Celem Programu Osłonowego Gminy Siedlec „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025, jest zapewnienie możliwości bezpiecznego funkcjonowania seniorów w ich miejscach 

zamieszkania przez realizację usług opiekuńczych poprzez dostęp do tzw. „opieki na 

odległość” tj. opaski bezpieczeństwa wraz z usługą teleopieki. Program skierowany jest do 

seniorów w wieku 60 lat i więcej, mających problemy z samodzielnym funkcjonowaniu ze 

względu na stan zdrowia, prowadzących samodzielne gospodarstwa domowe lub 

mieszkających z osobami bliskimi, które nie są w stanie zapewnić im wystarczającego 

wsparcia. Program będzie realizowany do 31 grudnia 2025 r.  

Program zakłada wsparcie finansowe ze środków pochodzących z dotacji celowej 

budżetu państwa w zakresie realizacji przez gminy zadania własnego, określonego w art. 17 

ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej tj. podejmowania innych 

zadań z zakresu pomocy społecznej wynikających z rozeznanych potrzeb gminy, w tym 

tworzenie i realizacja programów osłonowych, w wysokości 80% kosztów całkowitych 

realizacji zadania oraz udział środków własnych gminy w wysokości: 20 % przewidywanych 

kosztów całkowitych realizacji zadania. Zgodnie z założeniami programu gmina przystępując 

do jego realizacji przyjmuje uchwała program osłonowy na podstawie art. 17 ust. 2 pkt 4 

ustawy o pomocy społecznej. 

Radny Adam Kupś pytał czym są opaski bezpieczeństwa i jak działają. 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wieczorek 

mówiąc, iż będzie przeprowadzone zapytanie ofertowe, w którym będzie określone co dana 

opaska ma zawierać tj. przycisk bezpieczeństwa, sygnał SOS, detektor upadku, czujnik 

zdjęcia opaski, lokalizator GPS, funkcję umożliwiającą komunikowanie się z centrum obsługi 

i jej opiekunami, funkcje monitorujące podstawowe czynności życiowe puls i saturacja.  

Pani Wieczorek wyjaśniła, że w momencie, gdy osoba z opaska potrzebuje pomocy 

naciska przycisk SOS i wtedy łączy się z ratownikami medycznymi.  

Radny pytał także, czy w związku z tym, że programem objęte są osoby powyżej 60 

roku życia Opieka Społeczna posiada rejestr takich osób, które potrzebują pomocy i posiadają 

samodzielne gospodarstwo domowe oraz czy Sołtysi mogą zgłaszać takie osoby.  

Tu w odpowiedzi Pani Wieczorek poinformowała, iż ogłoszenie o programie było 

umieszczone na stronie Ośrodka Pomocy Społecznej, na stronie Urzędu i na Facebooku.  

Głos zabrał także Przewodniczący rady Andrzej Kaźmierczak prosząc, aby informacje 

ukazywały się także w Gminnych Wieściach.  

Wobec braku innych pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Beata Wieczorek 

- Adam Kupś 

 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Siedlec „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

 W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XIV/70/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Siedlec „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do 

protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

  

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcom oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawił Zastępca Wójta Damian Wita. Projekt uchwały 

został omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Porządku Publicznego i 

został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.  

Do Wójta Gminy Siedlec wpłynęły wnioski od dotychczasowych dzierżawców 

wskazanych w uchwale nieruchomości, o przedłużenie umowy dzierżawy na okres następny 

tj. do końca sierpnia 2025 r., ponieważ pierwsze umowy dzierżawy wygasają w marcu 2025 

r., a dzierżawione przez nich grunty zostały obsiane.  

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej 

właściwości Rady Gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu dotyczących zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wy najmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególnie nie stanowią inaczej; 

uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; do czasu określenia zasad wójt może dokonać tych czynności wyłącznie za 

zgodą rady gminy.  

Z kolei w myśl art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami (t.j. Dz. U. 2024 poz. 1145 z późn. zm.) Rada Gminy może zwolnić z 

obowiązku przetargowego w trybie zawarcia umowy na okres dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 



- Damian Wita 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcom oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XIV/71/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcom oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została przyjęta jednogłośnie przez radnych 

i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, 

nieobecni – 0. 

  

 

g) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych dla których Gmina Siedlec jest organem rejestrującym, 

 

  Tu głos zabrała p.o. Dyrektora Gminnego Zespołu Obsługi Ekonomiczno 

Administracyjnej Szkół i  Placówek Agnieszka Ciesielska przedstawiając projekt uchwały. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu 

zadań oświatowych konieczna jest aktualizacja zasad udzielenia i rozliczania dotacji dla 

publicznych oraz niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne 

lub fizyczne inne niż Gmina Siedlec. 

 

  Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Ciesielska   

 

 

Głosowano w sprawie: 



ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych dla których Gmina Siedlec jest organem rejestrującym,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XIV/72/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych jednostek oświatowych dla których Gmina Siedlec jest organem rejestrującym 

została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

h) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Siedlec na 

lata 2025-2035. 

 

  Tu głos zabrał Zastępca Wójta Damian Wita przedstawiając projekt uchwały. 

Tematyczne zagadnienie zostało omówione na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Rolnictwa i Porządku Publicznego i została jednogłośnie zaopiniowana pozytywnie.  

Zasady oraz tryb przygotowywania, prowadzenia i oceny rewitalizacji określone 

zostały w Ustawie o rewitalizacji z dnia 9 października 2015 r. Zgodnie z art. 3 ust. 1 ustawy 

przygotowanie, koordynowanie i tworzenie warunków do prowadzenia rewitalizacji, a także 

jej realizacja w zakresie właściwości stanowią zadania własne gminy.  

Rewitalizacja rozumiana jest jako kompleksowy oraz skoordynowany proces 

zintegrowanych działań na rzecz lokalnej społeczności, przestrzeni i gospodarki. Proces 

koncentruje się terytorialnie, ma na celu wyprowadzenie ze stanu kryzysowego obszarów 

zdegradowanych oraz poprawę jakości życia mieszkańców. Gminny Program Rewitalizacji 

dla Gminy Siedlec na lata 2025-2035 będzie podstawą do podejmowania działań 

rewitalizacyjnych na wyznaczonym obszarze rewitalizacji przyjętym uchwałą nr XIII/65/2025 

Rady Gminy Siedlec z dnia 21 stycznia 2025 r. w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siedlec. Projekty rewitalizacyjne 

usytuowane zostaną w przestrzeni w taki sposób, aby skupić się na wyjściu z kryzysu obszaru 

rewitalizacji, jednocześnie dając dostęp mieszkańcom pozostałych obszarów 

zdegradowanych, które wyznaczono na podstawie przesłanek zawartych w Diagnozie służącej 

wyznaczeniu obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siedlec oraz 

konsolacji społecznych.  

Skuteczność procesu rewitalizacji warunkowana jest między innymi przez 

partycypację społeczną. Dokument opracowywany będzie przy szerokim udziale i 

zaangażowaniu mieszkańców, środowisk społecznych, przedsiębiorców oraz pozostałych 



interesariuszy rewitalizacji. Zapewnione zostanie włączenie interesariuszy zarówno w proces 

przygotowania, jak i prowadzenia oraz oceny rewitalizacji.  

Gminny Program Rewitalizacji dla Gminy Siedlec na lata 2025-2035 zawierał będzie 

przede wszystkim cele, kierunki i przedsięwzięcia rewitalizacyjne, a także system 

monitorowania i oceny programu, zapewni jego skuteczność i efektywność. W dokumencie 

zarysowana zostanie również wizja obszaru po przeprowadzeniu działań rewitalizacyjnych. 

Realizacja podstawowych i uzupełniających przedsięwzięć rewitalizacyjnych, przyczyni się 

do rozwiązania zdiagnozowanych zjawisk kryzysowych w sferze społecznej, a także 

związanych z nimi problemów występujących w sferze gospodarczej, środowiskowej, 

przestrzenno-funkcjonalnej i technicznej, co przełoży się w sposób bezpośredni na 

podniesienie jakości życia mieszkańców. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 

przedstawionej uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Damian Wita 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Siedlec na lata 

2025-2035..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XIV/73/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Siedlec na lata 2025-2035 została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi 

załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 

0. 

 

W tym miejscu Przewodniczący powrócił do pkt 6 porządku obrad i oddał głoś 

Przewodniczącemu Związku Międzygminnego ‘OBRA” Krzysztofowi Piaskowi.  

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Tu głos zabrała Sołtys Jadwiga Hirt pytając, czy od tego roku wejdzie podwyżka za 

śmieci. Pan Piasek potwierdził, iż ma ona wejść od tego roku. W skrajnym przypadku 

podwyżka może osiągnąć do 4,00 zł.  

 



Sołtys Tadeusz Weihs poruszył temat odnowienia rowu przez mieszkańca. Woda 

powinna odchodzić do rowu przy drodze powiatowej, jednak tak się nie dzieje.  

 

Tu Członek Zarządu Powiatu Hieronim Birk prosił o to, aby Sołtys po sesji podał dane 

tego mieszkańca, w celu zapoznania się z tematem.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Daniel Sobel poruszył temat zagospodarowania odpadów po przeprowadzanym remoncie 

drogi w Tuchorzy. 

 

  Członek Zarządu Powiatu Hieronim Birk przyjął powyższym temat do wiadomości, 

mówiąc, iż zostanie to sprawdzone.  

 

Radna Teresa Sobkowiak prosiła o to, aby PCK częściej odbierało odzież z 

kontenerów.  

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak w imieniu wszystkich 

Panów złożył życzenia z okazji nadchodzącego Dnia Kobiet Paniom na Sali oraz wszystkim 

mieszkankom. 

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Hirt 

- Krzysztof Piasek 

- Tadeusz Weihs 

- Daniel Sobel 

- Teresa Sobkowiak 

 

 

 

 

9. Zakończenie. 

 

  Wobec wyczerpania porządku obrad obrady zakończyły się o godz.  

 

  

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaźmierczak 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik  



 


